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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

Mødedato: 21.sep.2021 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Christian Bechsgaard, Daniel Kim Køllgaard 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-         Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Anette Aggergaard 

17.00-17.00 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Afventer elevrådsvalg 

17.00–18.00 Beslutningspunkter 

• Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Adskillelse af Hvidebækskolen og Rørby landsbyordning 

- udarbejdelse af indstilling til udvalg 

- Indstillingen blev debatteret og der blev lagt vægt på at indstillingen har baggrund i 

en ledelsessynlighed og en adskillelse af de to skoler ikke må have negative økonomi-

ske konsekvenser. 

- Indstillingen blev udarbejdet, underskrevet og gjort klar til sending til udvalget. 

18.00-18.30 Orienteringspunkter 

• Orientering fra SKB til konstituerede skoleleder  

18.30-18.45 Debatpunkter 

• Afholdelse af lejrskoler 

Tidligere var skolens elever afsted på lejrskole i både 5.kl. og 8.kl., hvilket skolebestyrelsen 

synes var godt for skolens elever. 

Skolebestyrelsen ønsker, at de elever der ikke har været på lejrskole endnu grundet Covid-

19 og prioritering af ressourcer i indeværende skoleår, skal have en kompenserende lejrtur 

– måske af kortere varighed. 

TR gør opmærksom på at lærernes tid er brugt i indeværende skoleår jvf. deres opgave-

oversigter. 

Forældrerepræsentant ønsker at der bliver kigget ind i muligheder for at det kan lade sig 

gøre fx ved at forældrene selv dækker tilsynet om aftenen og natten. 

Drøftelsen ønskes taget på som beslutningspunkt i forbindelse med budgetlægning af kom-

mende skoleår. 



Det blev aftalt at der, i forhold til kommende års budget 22-23, skulle undersøges om der 

kan findes økonomi til lejrskole for én årgang (evt. i 7-8 årgang). 

Der blev også talt om at man kunne se ind i 5-6 årgang.  

Skoleledelsen anerkender at det er vigtigt med en lejrskole, og vil gerne gennem priorite-

ringer forsøge at imødekomme skolebestyrelsens ønsker 

Beslutningen ift. hvem der skal afsted (årgang) diskuteres på stormøde med skolens med-

arbejdere.  

• Mobilpolitik 

Annette har bolden jvf tidligere møde (mobilpolitik) 

Formanden gjorde opmærksom på at vi skulle have fokus på vores principper og retnings-

linjer og at disse retningslinjer generelt skal være til rådighed på AULA/hjemmesiden, samt 

er gennemgået og retvisende for det arbejde der er lavet i SKB 

18.45-19.00 Eventuelt og kort orientering fra 

• Storteam v/Camilla Drejsig: - 

 

• Elevråd: - 

 

• SFO: -  

 

• Ledelsen: 

- Orientering omkring cykelskurene og kommende asfaltering i skolegården, som for-

ventes lagt i 2022 

 

• Skolebestyrelsen:  

- Bestyrelsesmedlem har fået en forældrehenvendelse vedr. bekymring for 7.kl. Hånd-

tering af bekymringssager blev kort gennemgået. 

- Bestyrelsen ønsker at forældremøder ikke lægges samtidig med skolebestyrelsesmø-

der. 

- Nyhedsbrevet skal genoplives. 

- Skolebestyrelsen ønsker en rundtur på skolen. 

 

• - Der skal fortsat være en opmærksomhed på trafiksikkerheden, herunder afsæt-

ning/afhentning af børn foran skolens P-plads, samt dataindsamling, cykelstier og 

overgange. 

Kommende skolebestyrelsesmøder:   

2021: 27. okt., 23.nov., 16.dec. 

2022: 24.jan., 1. marts, 30. marts, 5. maj, 7. juni. 

Alle ordinære møder er fra kl.17-19. 

 

 


